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- Za sada zaista ništa još nisam isplanirao za doček Nove 2014. godine. Nisam još ni pričao sa
prijateljima na tu temu. Do kraja meseca ćemo već nešto isplanirati, smatram da ima još sasvim
dovoljno vremena. Jedino što se nadam nekoj dobroj žurci za Novu godinu, to bi bilo sjajno.  
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